



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
03 NOVEMBER 2016

**Tid: 12:02**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE DP	MARTIN "RUSKI-PATRUSKI" GARDFJELL
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON
ORDFÖRANDE FNOLLK	TILDA "THELIA" SIKSTRÖM
ORDFÖRANDE SNF	VICTOR "WÄFFLAN" WÄHLSTRAND SKÄRSTRÖM
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL
ORDFÖRANDE FARM	ERIK JANSSON (TILL 12:44)

**§1 Mötets öppnande** Sebastian öppnar mötet kl.12.02.

**§2 Val av justerare** Rebecca Svensson väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Runda bordet**

• **Kärnstyret:**

- Sebastian har skrivit tenta och mailat om SaFt.
- Pernilla har skrivit verksamhetsberättelse. Har fått nya rön gällande sovplats till SaFt.
- Lotta har lämnat kvartalsrapport och varit på semester.
- Gustav har försökt arra nyckeldag, men Joy var på semester.
- Sofia har inte gjort mycket alls, men har träffat familjen.

- **FARM:** har satt upp aspaffischer. Har en lunchföreläsning onsdag nästa vecka i PJ.
- **FnollK:** har haft asplunch. De har asplaggstillverkning idag.
- **DP:** hade Biltema-DuP. Åker snart på konferensresa till Luleå. Till pubbrundan ikväll så har de många puffar och det går bra.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Rebecca Svensson  
Justerare



- **Foc:** har fixat reservdelar till flipperspelen.
- **SNF:** arrar cocktailparty, och det går bra.
- **F6:** har arrat ET-raj och preppar Fu6.

## §5 Info

- Victor informerar om SNF-räknestugorna. Det är svårt att hitta folk som kan vara övningsledare. Realiseringen av räknestugorna är också inte optimal, och det råder förvirring gällande deras utformning.
- DP informerar om DDD, PR-kalaset med Delta och DKV. Under arrangementet drogs ett brandlarm, och städningen var undermålig. Som en följd har husansvarig förbjudit DP från att hyra Kårens lokaler. DP var dock inte städansvariga, och skall medla om en lösning på detta.

**§6 Kaffe-** Kaffekollektivet genom Erik Silfverswärd äskar 800 kronor ur sektionsspotten för att  
**kollektivet** bjuda sektionen på kaffe.  
**äskning**

**Beslut:** Att godkänna Erik Silfverswärds äskning på 800 kronor ur sektionsspotten för att bjuda sektionen på kaffe.

**§7 TSSW** Nästa vecka är det Teknologsektionsstyrelseworkshop<sup>1</sup>. Det skall vi gå på!

**§8 Diskussions-** Fredag läsvecka 2 skall vi diskutera invalsprocesser.  
**möte LV2**

**§9 Stormöte** Pernilla informerar om stormöten, som hon är ansvarig för att arrangera 2-4 gånger per år. Hon ämnar att utforma detta som ett större styremöte, med representanter ifrån alla sektionsaktiva. Detta skall äga rum 23 november.

**§10 Student-** Idag är det Studentrösten. Kärnstyret skall sätta sig 15:15 och sätta igång pysslandet  
**rösten** med detta. Vi skall fokusera på psykosociala frågor och arbetsmarknadsfrågor. Andra frågor som kommer lyftas är läsarsuppdelning, kultur på sektionen och kursutvärdering.

**§11 Accesser** Gustav informerar om att enbart styretledamöter och suppleanter har uppställningsrättigheter. Andra kan få i nödfall.

---

<sup>1</sup>Hänga-gubben-ord IRL



**§12 Bandartjobang** På söndag är det sektinsaktivastäd. Djungelpatrullen administrerar detta. Som tack för deltagande i städet arrangerar Styret ett Bandartjobang. Att hitta ett datum till detta är inte helt trivialt. Efter en del överläggningar kommer vi fram till att **en doodle** blir bra.

**§13 Övriga frågor** Victor har hört att växteristen vill avgå. Styret godkänner detta. Posten som växterist är nu vakanssatt.

**§14 Nästa möte** Nästa möte blir 10 november 2016.

**§15 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Sebastian kl. 12:50.